



## Refrigeration now has its own day of the year

The annual World Refrigeration Day, to be launched on 26 June 2019, aims to raise awareness among the wider public on the importance of refrigeration technologies in everyday life.

Refrigeration is essentially a question of temperature and as such, it only seems natural to celebrate the field on the birthday of the pioneer at the origin of the international unit of temperature, Lord Kelvin (Sir William Thomson) - born 26 June 1824.

With increasing global stakes at hand, over the past years refrigeration has come to take a leading role at the heart of international affairs.

The inauguration of a World Refrigeration Day would not only be an ideal way to recognise the many historical achievements of the industry, but also a means to anticipate and overcome together the challenges we face.

The International Institute of Refrigeration (IIR), founded in 1908 on the occasion of the first International Congress of Refrigeration, can attest that the HVACR industry, including cryogenics, offers countless opportunities from both personal and professional standpoints, and has grown into an essential part of today's society.

Striving to give generations to come confidence in their future, a World Refrigeration Day would also be the hallmark to say "Everyone's included!"

As the only independent intergovernmental organisation in the field of refrigeration, the IIR joins associations and companies worldwide to support the initiative of an official World Refrigeration Day on 26 June every year.

---

## Le froid a désormais sa journée mondiale

C'est le 26 juin que sera désormais célébrée la Journée Mondiale du Froid. Dès 2019, cet événement annuel sera l'occasion de sensibiliser le grand public sur l'importance des technologies du froid dans la vie quotidienne.

Le froid étant essentiellement une question de température, il semblait tout naturel de célébrer cette journée le jour de l'anniversaire du pionnier à l'origine de l'unité de température internationale, Lord Kelvin (Sir William Thomson), né le 26 juin 1824.

Avec l'augmentation des enjeux mondiaux, le froid a pris une place prépondérante au cœur des affaires internationales ces dernières années.

L'inauguration d'une Journée Mondiale du Froid ne sera pas seulement une occasion idéale de reconnaître les nombreuses réalisations historiques de l'industrie, mais aussi un moyen d'anticiper et de surmonter ensemble les défis auxquels nous sommes confrontés.

L'Institut International du Froid (IIF) qui a été fondé en 1908 à l'occasion du premier Congrès International du Froid, peut attester que l'industrie HVACR, y compris la cryogénie, offre d'innombrables opportunités, tant sur le plan personnel que professionnel, et qu'elle joue un rôle essentiel dans la société d'aujourd'hui.

S'efforçant de donner aux générations futures confiance en leur avenir, une Journée Mondiale du Froid permettra également de faire prendre conscience que chacun d'entre nous est concerné par le froid.

En tant que seule organisation intergouvernementale indépendante dans le domaine du froid, l'IIF se joint aux associations et aux entreprises du monde entier pour soutenir l'initiative d'une Journée Mondiale du Froid le 26 juin.